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1. Pastorační rada
(zápis z jednání)

Datum: 16.12.2019
Místo jednání: E-mailová korespondence
Přítomni: Zdeňka Skubeničová, Mgr. Ivana Čamková, Ing. Jana Formánková, Jaroslava Haklová, Jana Karasová, Ing. Eva Kolafová,
sekretář, Mgr. Petr .Hruška, Ph.D.
Omluveni: ~
Neomluveni: ~
Zapsal: Petr Hruška

Program
Mimořádný bod jednání: Žádost města Chebu o odprodej pozemků na Dřenici

Průběh

Mimořádný bod jednání: Žádost města Chebu o odprodej pozemků na Dřenici

V návaznosti na 3. bod posledního řádného jednání PRF Cheb ze dne 21. 11. 2019, ve kterém PRF po souhrnu a cílů stavu jednání (a)
doporučila v jednáních s podporou biskupství plzeňského pokračovat; (b) doporučila případné uzavření kupní smlouvy podmínit
ustanoveními směřujícími k zodpovědné ochraně přírody a krajiny v duchu encykliky Laudato si‘ papeže Františka a dalších dnešních
standardů a příkladů dobré praxe v této oblasti; (c) předpokládá další projednání v pastorační radě, až bude více informací o
souvisejících podmínkách prodeje (viz zápis PRF Cheb 2019 11 21 bod 3), po předběžných pozitivních konzultacích v ekonomické radě
farnosti a po seznámení se s výsledky jednání zástupců města Chebu a zástupců Biskupství plzeňského ze dne 2. 12. 2019 byla žádost
města Chebu o odkoupení pozemků ve dnech 6. – 14. 12. 2019 dále diskutována prostřednictvím elektronické komunikace.

Po vyjasnění všech souvisejících otázek bylo přistoupeno k elektronickému hlasování, které proběhlo ve dnech 14. – 16. 12. 2019, a to
s tímto výsledkem:

DOPORUČENÍ: Pastorační rada farnosti doporučuje s Městem Cheb uzavřít smlouvu o prodeji pozemků v KÚ
Dřenice uvedených v níže přiložené tabulce, a to za podmínek předjednaných při jednání zástupců
Biskupství plzeňského a Města Cheb konaného dne 2. 12. 2019 v Plzni. To znamená prodat Městu Cheb
všechny v níže připojené tabulce uvedené pozemky o celkové výměře 17.945 m2 za jednotnou cenu 500 Kč /
m2 (tj. za celkovou cenu za všechny pozemky 8.972.500 Kč), a to při zajištění splnění všech dnes
standardních požadavků na ekologická a klimatologická kritéria budoucího využití těchto pozemků.

Pro: 8 / Proti: 0 / Zdržel se: 0 / DOPORUČENÍ bylo jednohlasně SCHVÁLENO

Úkol: Farář Petr Hruška toto doporučení pastorační rady přijal za své a v jeho intencích bude
v nejbližší době jednat s Biskupským plzeňským a Městem Cheb.

Zápis dne 16. 12. 2019 schválil:                               
Petr Hruška, předseda PRF Cheb


